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REGISTRATION INFORMATION 

Registration is possible online under http://www.amiando.com/Danube2013 until 4th December 

2013 or until the event is fully booked. The number of participants is limited. 

 

Participation at the event is free of charge. Registrations are considered binding and will be accepted 

according to the order in which they are received. On receipt of your registration you will receive an 

automated confirmation. 
 

Cancellations should be made in writing. Your details will be stored electronically for internal 

processes (participant list / name badge) and to pass on relevant information. Your details will not be 

passed on to third parties. 

 

 

TEILNAHMEBEDINGUNGEN 

Anmeldungen sind Online unter http://www.amiando.com/Danube2013 bis zum 4. Dezember 2013 

bzw. bis zur Ausbuchung der Veranstaltung möglich. 
 

Die Teilnahme an der Veranstaltung ist kostenlos. Die Teilnehmerzahl ist begrenzt. Anmeldungen 

sind verbindlich und werden in der Reihenfolge ihres Eingangs berücksichtigt. Nach der Anmeldung 

erhalten Sie eine automatisierte Bestätigung. 

 

Abmeldungen bitten wir Sie in schriftlicher Form einzureichen. Ihre Daten werden unter Beachtung 

der gesetzlichen Vorschriften gespeichert und für veranstaltungsrelevante Unterlagen 

(Teilnehmerliste / Namensschild) sowie zur Übermittlung von für Sie relevanten Informationen 

verwendet. Ihre Daten werden nicht an Dritte weiter gegeben. 

 


